
 

 
 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK 2. HITNE 

SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 

HRVATSKOG SAVEZA SINKRONIZIRANOG (UMJETNIČKOG) 

PLIVANJA 

održane 13.04.2022. 



2. hitna sjednica Izvršnog odbora Hrvatskog saveza sinkroniziranog (umjetničkog) plivanja  

održana je 13.04.2022. godine u 20:00 sati putem Zoom aplikacije. 

Prisutni: Margareta Puškarić, Iva Gričar,    Petra Mašić Jeftić, Mia Perić, Jasna Matić, Anja 

Alispahić, Vlatka Matić 

Odsutni: Krešimir Hrs, Ljiljana Petković, Hana Palijan, Milan Čolić, Ela Mihovilović Brkić, 

Darko Ćuruvija 

Sjednica započinje u 20:00 sati, predsjednica pozdravlja te navodi kako se elektronski glasovanjem 

nije uspjela donesti većinska odluka te je hitni sastanak sazvan zbog donošenja pravovaljane 

odluke. 

DNEVNI RED 

1. Molba KSP Sisak i Aquabetta VG 

Ad 1. 

Predsjednica navodi kako je pristigla molba KSP Sisak i Aquabetta VG za ponovnim održavanjem 

Gradskog prvenstva 24.04.2022. godine za sve dobne skupine u jednom danu ali izdvojenih 

kategorija.  

Mišljenje Tehničke komisije na navedenu molbu bio je negativan. 

Otvara se rasprava. 

Petra Mašić Jeftić predlaže da svaka županije napravi svoje gradsko. 

Jasna Matić traži za uvodnu riječ. Zahvaljuje se svima na dolasku na sastanak i ispričava se za 

cijelu priču i da se više ne ponovi. 

Moli za način da pomognemo djeci koja nisu kriva za njihove pogreške, te napominje kako 

Aquabetta nije bila priređivač spornog natjecanja. 

Način održavanja u jednom danu za sve kategorije predložen je isključivo zbog slabijih financija. 

Tehnička komisija je odbila takav način organizacije ali je predložila da se povežu sa gradskim 

prvenstvom Grada Zagreba. Ovim putem srdačno moli da se im se uputi poziv za sljedeća gradska 

prvenstva. 

Nadalje, u razgovoru sa bazenom i Sportskom zajednicom Velike Gorice ponuđena im je pomoć 

za organizacijom gradskog prvenstva za kadetkinje koje će se održati u 6. mjesecu. 

Današnju odluku Aquabetta će prihvatiti i daje na znanje kako Aquabetta ima jednu seniorku i 5 

mlađih juniorki koje bi se priključile Gradskom prvenstvu Grada Zagreba a kadetsko bi probali 

organizirati. 

Anja Alispahić nadodaje kao se sa svime rečenim slaže te vjeruje kako će prihvatiti današnju 

odluku IO te da bi se javili Zagrebačkom savezu kako bi se plivačice KSP Sisak priključile 



njihovom gradskom prvenstvu te time osigurale nastup na Prvenstvu Hrvatske. 

Predsjednica daje prijedlog da se mišljenje Tehničke komisije podrži u smislu da se u istom danu 

ne mogu održati gradska natjecanja za sve kategorije te bi podržala prijedlog da se KSP Sisak i 

Aquabetta priključe Zagrebu sa gradskim natjecanjima ukoliko sami ne mogu isto organizirati. 

Mia Perić predlaže ukoliko se one priključe gradskom prvenstvu Grada Zagreba one imaju 

posebno bodovanje. 

Predsjednica svoj prijedlog daje na glasovanje koje je jednoglasno usvojeno. 

 

Kako nije bilo dodatnih pitanja predsjednica zaključuje sjednicu te pozdravlja prisutne. 

Sjednica IO završena je u 20:15 sati. 

 

Zapisničarka: 

Ivana Šamija 

                                                Margareta Puškarić 

Predsjednica Hrvatskog saveza  

sinkroniziranog „umjetničkog“ plivanja 

  


